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Időrendi bontás 

2013.12.11. - Kari Tanács 

2013.12.12. - Kari Ösztöndíjbizottság pályázatbírálás 

2013.12.16. - Kari Ösztöndíjbizottság ülés 

2013.12.17. - Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2014.01.14. - Választmány 

2014.02.06. - Egyetemi Hallgatói Szociális és Ösztöndíjbizottság ülés 

2014.02.06. - Kari Ösztöndíjbizottság 

2014.02.06. - Választmány 

2014.02.09. - Küldöttgyűlés 

2014.02.10. - Választmány 

 

Ezenkívül több kisebb megbeszélésen és találkozón vettem részt, a Kari Tanácson nem 

tisztségemnél fogva jelentem meg. 

 

Az utóbbi két hónap 

Az elmúlt időszak nem volt túl esemény dús. A januári utalási listát még a vizsgaidőszak első 

hetén összeállítottam és továbbítottuk a megfelelő helyre. Aztán utalás előtti nap azt az 

információt kaptam, hogy nem küldtünk semmit. Ez kicsit meglepő volt, de kiderült, hogy a 

fogadó szervezett hibázott és hiba nélkül megtörtént az utalás. 

 

A rendszeres pályázatokat kiírtuk és frissítettük a rendkívüli és egyszeri kiírásokat. Több 

változást is bevezettünk, amelyek a legtöbb esetben pontosítások, egyértelműsítések, melyek a 

pályázók és a bírálók dolgát könnyítik meg. Ilyen például, hogy a pontos dátumok fel vannak 

tűntetve, hogy milyen igazolásokat fogadunk el. Pene csoda szép űrlapot készített, a kis 

kérdőjelekre kattintva mindent elmagyaráz rendszer. A legradikálisabb változtatás, hogy nincs 

folyamatos hiány pótlás a rendszeres szoctámnál. Erre azért van szükség, mert a KÖB, így 

vállalta, hogy a hiánypótlás kezdetére minden pályázatot elbírált egyszer. A folyamatos 

hiánypótláskor megesett, hogy egy pályázatot már négyszer-ötször visszaküldtünk, míg egy 
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másikat még semelyik bíráló sem látta. A másik nagy változás, mellyel a főleg az irodavezetőről 

vesszük le a terhet, az hogy a rendszeres pályázatok mind Neptunba kerülte, így nem kell 

súlyos papír tömegekkel sem dolgozni. 

 

Ezenkívül részt vettem még a KEHI ellenőrzés anyagainak összeállításában, írtam a Nyúzba, a 

blog folyamatosan fut, az ELTE Online cikknek köszönhetően nagyban nőtt az olvasottsága.  

Illetve utódjelöltjeimet készítettem fel, az oktatás nem terjedt ki a gyakorlatba, így az utalási 

listák elkészítésében még segítségükre leszek.  

 

A beszámolóm további része nagyjából a pályázatom tematikáját követi. 

 

Kari Ösztöndíjbizottság 

Jelenlegi Bizottságra lehet számítani, azonban most szükségszerű lesz a póttagok váltása így a 

Bizottság vérfrissítése. Az intenzív képzése a tagoknak nem valósult meg úgy, ahogy vártam, 

de már mindenki olyan tapasztalatokkal rendelkezik, hogy saját póttagjukat, leendő póttagjukat 

tudják képezni.  

KÖB ügyrend 

A KÖB legutóbbi ülésén elfogadta az ügyrend módosítását, így hamarosan a Kari Tanács is 

dönthet róla. De mivel a KÖB saját maga határozza meg az ügyrendjét, így már működhet 

aszerint. Szóval tárt karokkal várjuk a doktorandusz önkormányzat tagjait körünkbe. 

KÖB ülések és jegyzőkönyvek 

A jegyzőkönyveket elektronikusan elérhetővé kell tettem, a honlapon 2011 novembere és 2012 

októbere között, az én KÖB elnökségem alatt tartott ülésekről szól, azok mind elérhetőek a 

Bizottsága tagjai között. 

KÖB határozatok tára 

Ezt nem sikerült megvalósítani, de jegyzőkönyvek hiányában nehéz feladat. Nem tartom az 

ördögtől való ötletnek, és az átláthatóságot is segíti, nem hiába van határozatok tára a 

választmánynak is. 

Pályázatok rendszere 

A kiírásokat mind átnéztük, átírtuk a nem egyértelmű részeket. De ezt már kifejtettem az elmúlt 

időszak beszámolójánál. Úgy érzem sikerül tisztába tenni az ösztöndíjakat, biztosan lehetne 

még rajtuk fejleszteni, de ez a jövő zenéje. 

 

Pályázatok leadása/átvétele 
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Az űrlapokat átszerkesztettem, az „Átvételi elismervény” rendszer bevált. Azzal, hogy most már 

a legtöbb pályázat a Neptun felületén van, a helyzet csak javulhat. 

Pályázati eredmények továbbítása 

 

Túl kell élni a szoctám időszakot, utána minden egyszerű. Mégis szembe kerülhet az ember 

egy-egy nem várt problémával. Ezt nem is szeretném részletezni. 

 

A lényeg, hogy a kommunikáció megfelelő legyen a résztvevő partnerek között, nekem Ágasvári 

Zsolt rengeteget segített, már a biztató hozzáállásával is, mikor mindketten elvesztünk a 

bürokráciában. 

Hallgatói Követelményrendszer 

A Kari Tanács elfogadta a módosítási javaslatainkat, de a Szenátus döntéséig még nem léphet 

érvénybe. Ezért nem is írtunk ki szakmai ösztöndíjat, mivel ennek a rendszere még kidolgozva 

sincsen. A demonstrátori rendszer az, ami szerintem szóba jöhet, ehhez szükség lesz oktatói 

segítségre. 

EHSZÖB/ESZÖB 

Az EHSZÖB munkájában aktívan részt vettem, sikerült egy-két karral elég jó viszonyt 

kialakítanom. A legnagyobb projekt, amibe magán vállalkozásként belekezdtem, az EHSZÖB 

ügyrend, végül feleslegesnek bizonyult, mert megkerült a régi. Ellenben ez közel sem tökéletes, 

hiszen eléggé elavult maga lassan hatodik életévével. 

Elnökhelyettesi tevékenység 
 

Azt hiszem ezt sikerült maximálisan teljesíteni, habár a szó szoros értelmében sehol nem 

helyettesítettem az elnököt, de sokban segítettem és egyszerűsítettem a munkáját, akár késő 

este is.  

 

Köszönöm, hogy olvastad a beszámolóm, ha bármilyen kérdés felmerül keressetek bátran! 

 

Budapest, 

2014.02.08. 

 Kovács Fanni 
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